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Godkjenning av innkalling og saksliste 

1/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 1/22 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjent. 

 
Godkjenning av protokoll 

2/22 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 2/22 

 
Møtebehandling 

Menighetsrådsmøtet den 15/12-21 var digital. 
 
Vedtak  

Protokoll godkjent med ovennevnte korrigering. 

 
Orienteringssaker 

3/22 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 3/22 

 
Møtebehandling 

Referat undergrupper og utvalg:  
- Gudstjenesteutvalget: Det har ikke vært møte siden sist. 
- Misjonsutvalget: Oppstart av nytt misjonsprosjekt 30/1-22. Det vil bli 

utendørs kirkekaffe etter gudstjenesten. Forrige misjonsprosjekt – 
Misjonsalliansen – er nå avsluttet og Ski menighet samlet inn kr. 156.995 i 
perioden 2019-2021. 

- Diakoniutvalget: Det har ikke vært møte siden sist. Neste møte 27. januar. 
Det skulle ha vært en felles diakonisamling i prostiet den 18. januar, men dette 
møtet er blitt utsatt. Åpen kirke har startet opp igjen, den første lørdagen i år 
var det rundt 12 personer innom kirken. 

- Musikkutvalget: Det har ikke vært møte siden sist. 
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- Grønt utvalg: Har drøftet mulig oppfølging av henvendelse fra nabo av kirken 
angående utviklingen av Birkelunden. Ønsker å invitere kirkevergen på et MR 
møte. Når det gjelder registrering av hvilket transportmiddel man bruker for å 
komme seg til kirken, har det vært lagt inn et spm. om dette i QR-koden. Da 
det den senere tiden ikke har vært brukt QR-kode til registrering har dette falt 
litt ut. Forslag om å sette inn en rubrikk om dette på registreringsskjemaet som 
deles ut i gudstjenestene.  

- SFG – Tirsdag 18. januar hadde Øyvind Pihl, Kjetil Raustøl og Marco Dellarmi 
første band øvelse som var veldig vellykket. 

- Fellesrådet: Det har ikke vært møte siden sist. 
 

Nytt fra stab: 
- Staben sitter fremdeles på hjemmekontor så mye de kan. 
- Det har vært noe smitte og flere har måttet være hjemme på grunn av dette. 
- Renate har fått forlenget sin arbeidskontrakt ut juni 2022. 
- Hallvard Myklatun har begynt som ny ungdomsarbeider i 25% stilling frem til 

sommeren. Han skal jobbe med BF ungdomsklubb og kafe, samt være litt med 
på konfirmantarbeid. Hallvard skal også ha hovedansvaret for Tweensklubb. 

 
Oppfølging av B4 ungdomskafe: 
Ikke noe nytt siden sist. Cecilie Ramsøy Haugerud har vært i kontakt med Lene 
Beate Østerås om å eventuelt ha et samarbeid hvor Grønt utvalg kan være med å for 
eksempel arrangere skogstur eller ha en samling ute med bruk av bålpanne. 
 
Informasjon om oppfølging av parkering på parkeringsplassen nedenfor 
kirken: 
Store deler av parkeringsplassen nedenfor kirken er leid ut til politiet. Kirken har ikke 
blitt informert/vært involvert i dette i forkant. Da tomten til kirken ble skilt ut på 90-
tallet beholdt kommunen eierskapet til parkeringsplassen, kirken skulle da ha 
bruksrett til denne. Kirkevergen har blitt kontaktet av kommunen i ettertid og blitt 
spurt om hvor mange parkeringsplasser det er behov for ved f.eks. gravferder, 
gudstjenester o.l. Dette har kirkevergen nå sendt inn til kommunen og er i dialog med 
dem. 
Menighetsrådet har spørsmål om det kan finnes andre løsninger, andre 
parkeringsplasser som kan brukes. Dersom det ikke blir en løsning, bør dette da 
løftet opp på politisk nivå? 
 
Vedtak  

Kun orienteringssaker, ingen vedtak 

 
Saker til behandling 

4/22 Gjennomgang av plan for Grønt utvalg ( se vedlegg) 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 4/22 

 
Møtebehandling 

Cecilie Ramsøy Haugerud gikk igjennom planen for Grønt utvalg.  
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- Hva bør prioriteres? Hvordan kan vi nå de målene som er satt?  
- Hva var status da planen ble vedtatt og hva er status nå? Har det blitt bedre, 

og hva kan vi bli enda bedre på. 
- Det er ikke Grønt utvalg som skal gjennomføre det grønne skiftet i kirken, men 

hele menigheten med ulike aktører som ansvarlig.  
- Det oppfordres til at planen gås grundig igjennom på stabsmøte, med 

tilbakemelding til Grønt utvalg om hva stab kan ta ansvar for og ikke.  
- Det bør komme et punkt på årsmeldingsmalen om Grønt utvalg, dette vil bli 

lagt inn før utsendelse til alle underutvalgene.  
- På grunn av Ski nye kirke sin sentrale plassering, har Borg bispedømme bedt 

kirken om å være et møtepunkt og de vil bruke kirken til større arrangementer. 
Vil det da være behov/ønske om elbil-ladere ved kirken, og kan kommunen/ 
Borg bispedømme være med å ta denne kostnaden? 

- Grønt utvalg har kontaktet kirkevergen for å få svar på blant annet km–stand 
ved tjenestereiser, strømforbruk, renovasjon, mulighet for gjenvinning ved 
kirkene, dette har de ikke fått tilbakemelding på pr. d.d. 

- Menighetsrådet mener at punktene 6 og 11 i Grønt utvalg sin plan bør 
prioriteres.  

- Helge i dialog med Cecilie løfter relevante temaer fra plan for Grønt utvalg 
videre til fellesrådet.  

- Grønt utvalg ønsker at det skal gjennomføres en friluftslivsgudstjeneste hvert 
halvår. Et forslag er en friluftsgudstjeneste i september, parallelt med 
konfirmasjonsgudstjenesten. Her må man også se på bemanning for å kunne 
gjennomføre en slik gudstjeneste. 

 
Vedtak  

Skriv inn vedtaket her 

 

5/22 Opprettelse av stilling som ungdomsdiakon i Ski menighet 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 5/22 

 
Møtebehandling 

Det vises til tidligere drøftinger i menighetsrådet vedr spml. om å opprette en slik 
stilling i vår menighet. Med grunnlag i kartleggingen gjort av KFUK/M og 
menighetsrådets prioritering av å bygge opp et robust ungdomsarbeid som del av et 
helhetlig tilbud fra barn til voksen i vår kirke, vurderes dette å være en 
hensiktsmessig stilling. Det er derfor behov for å vedta å opprette en slik stilling, og 
hovedtrekkene i hva stillingens arbeidsoppgaver skal inneholde. 

- Det undersøkes om det finnes legater/fond som det går an å søke midler fra.  
- Det er i disse dager lyst ut en stilling som ungdomsdiakon i Sofiemyr hvor det ikke 

har vært noen aktuelle kandidater. Hva skjer med ungdomsarbeidet i Ski dersom 
vi ikke finner en aktuell kandidat til ungdomsdiakonstillingen i Ski? Kan vi 
eventuelt beholde noen konfirmanter i ungdomslederstillinger? Dette vil det være 
rom for i budsjettet. Det kan undersøkes med nåværende ungdomsarbeidere 
hvordan de stiller seg til en eventuell forlengelse av kontrakt etter sommeren, 
dersom det ikke skulle være ansatt en ungdomsdiakon. 
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Vedtak  

Ski menighetsråd oppretter stilling som ungdomsdiakon, i første omgang som en 
100% prosjektstilling over 3 år. Det arbeides for endring til fast stilling. 
Hovedarbeidsoppgaver for stillingen skal være å utvikle og lede menighetens 
fellesskapsbyggende arbeid for ungdom og barn i overgang til ungdom 
(tweensarbeid). Det vil innebære nært samarbeid med øvrige ansatte knyttet til 
barne- og ungdomsarbeid i menigheten samt samarbeid med øvrige menigheter, 
kommunen og andre aktører i området. Økonomisk finansieres stillingen ved at ca. 
25% dekkes av fellesrådet og resten p.t. av Ski menighet. Det undersøkes 
vedrørende deltakelse fra Kråkstad menighet og mulighet for eksterne tilskudd. 
Primært ønskes en utdannet diakon til stillingen, men annen egnet utdanning og 
erfaring kan vurderes. Stillingen lyses ut så snart som mulig med tanke på ønsket 
oppstart i august 2022. 

 
6/22 Planlegging av fellesmøte for MR og stab 1/3. 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 6/22 

 
Møtebehandling 

Møtet starter kl. 17.00 med felles middag. Renate bestiller Tapas fra Rock ’n Roll 
catering. Det Blir tatt en gjennomgang av status fra forrige fellesmøte, samt arbeid 
med strategiplanene og videre prioriteringer. Sarah tar ansvar for fellesbønn/samling 
til slutt.  
 
Vedtak  

Det blir fellesmøte for MR og stab den 1/3-22 kl. 17.00 . 

 

7/22 Planlegging av menighetskveld 16/3 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 7/22 

 
 
Møtebehandling 

Tania Michelet kommer for å holde et foredrag kl. 20.00. Det vil bli enkel bevertning 
(ansvarlig: Kristine) og musikkinnslag før fastesamlingen (ansvarlig: Sarah).   
 

Vedtak  

Ovennevnte møtebehandling vedtatt. 

 

8/22 Planlegging av frivillighetsfest (om mulig) 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 8/22 
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Møtebehandling 

Sarah ble forespurt om å komme med forslag til dato for frivillighetsfest, da det 
fortsatt er vanskelig å planlegge grunnet pandemirestriksjoner. Det ble foreslått som 
en mulighet å gjennomføre i april/mai.  
 
Vedtak  

Vedtaksbehandling av saken ble utsatt til neste møte.  

 
9/22 Eventuelt 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ski menighetsråd 19.01.2022 9/22 

 
 
Møtebehandling 

Hans Erik Matre har søkt om å fratre sitt verv i menighetsrådet og som representant i 
fellesrådet på grunn av helsemessige årsaker. 
 
Vedtak  

Hans Erik Matre fratrer sitt verv i menighetsrådet av helsemessige årsaker.  
Ellen Karin Bjørdal Nylenna trer inn som fast medlem i menighetsrådet.  
Sissel Heid Øiestad Grande blir 1. varamedlem. 
Helge Kollerøs Nylenna blir fast representant fra MR til fellesrådet ut inneværende 
periode. 
Kjetil Fallan går inn som vararepresentant i fellesrådet ut inneværende periode. 
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